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§ 13. Inriktningsbeslut gällande nytt standardiserat fastighetssystem 
– projekt VERA / Dnr 2014/0516-1.3 

Förelåg styrelseärende av verkställande direktören.  

Styrelsen beslöt följande: 

1. Inriktningen för projekt VERA godkänns. 

2. Hemställa till koncernstyrelsen för Stockholms Stadshus AB att godkänna 

inriktningen. 

 

§ 14. Svar på skrivelse från Ann-Margarethe Livh m fl (V) och Emilia 
Bjuggren m fl (S) avseende kollektivhus i Rinkeby / Dnr 2014/0635-3.2.3 

Förelåg styrelseärende av verkställande direktören. 

Ordföranden Jonas Nilsson (M) yrkade bifall till verkställande direktörens förslag. 

Vice ordföranden Ann-Margarethe Livh m fl (V) yrkade att styrelsen skulle 

besluta: 

Att i den framtida planeringen av fastigheten Kvarnberget 2 planera för ett kollektivhus 

Att återkomma till styrelsen med uppgifter på hur många studentbostäder som hittills 

markanvisats.  

Att därutöver anföra 

Det är beklagligt att Alliansen har ändrat ägardirektiven för Familjebostäder så att bolaget inte 

längre har i uppdrag att planera för kollektivt boende. Men det finns inget i ägardirektiven som 

säger att man inte kan uppföra kollektivhus. Kollektivhus är också hyreslägenheter där både unga 

och äldre kan bo och är också ett boende som är efterfrågat av många. 

Detta är ett tillfälle där man kan ta målet att skapa ett blandat boende i Rinkeby på allvar. Det är 

beklagligt att man inte tar det målet, som Alliansen talar sig så varm för, på allvar när det gäller 

Rinkeby. Som vanligt när det gäller Rinkeby och andra förorter så är det mycket tom retorik från 

Alliansens sida, men när det kommer till att genomföra förslag i verkligheten så händer ingenting. 

Med en annan majoritet efter valet i september kommer Vänsterpartiet att verka för att ett 

kollektivhus byggs i Rinkeby. 

 

Ordföranden ställde de båda förslagen mot varandra och fann att styrelsen hade 

beslutat bifalla verkställande direktörens förslag.  

Styrelsen hade sålunda beslutat att anse skrivelsen besvarad. 

 

Reservation avgavs av Ann-Margarethe Livh m fl (V) till förmån för det förslag 

till beslut som lämnats av dem.  


